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Pkt. 108: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.108 

1:  

Nødpasning: Der er omkring 33 børn, samt nogle udvalgte elever til 

nødundervisning kl. 8.00-12.00 og andre børn hele dagen tilmeldt til 

nødpasning. 

0.-2.kl.: Vi er godt klar over, at det kræver meget af forældrene i 

hjemmet. Lærerne prøver hele tiden at optimere nødundervisningen. 

Svært med online undervisning for de mindste elever. 

3.-6.kl.: På mellemtrinnet (4.-6.kl.) er der onlineundervisning hele 

formiddagen og ekstra opgaver til eftermiddagen.  6.klasse (og måske 

5.kl.) har madkundskab online til kl. 14.00 en dag om ugen. 

Corona nedlukning gør det svært at holde gang i udviklingsprojekter. 

Lærerne forsøger nu at afholde læringssamtaler med eleverne online. 

 

2: Vi har valgt ikke at tage nye punkter på på skolebestyrelsesmødet her i 

nedlukningen.  

Opstarten på nødundervisningen har været rigtigt god.  

Til mødet i december snakkede vi om, om det var urealistisk med fuld 

skema. Den måde I har gjort det på er rigtig god. Stor ros til skolen. 

 

3: Intet 

 

Pkt. 109: Corona 

nedlukning 

 

Drøftelse: 

Ad. 109 

 

Skal Søren skrive ud på facebook om nødundervisning? 

AH: Vi holder personale møder hver uge om hvordan vi kan gøre. Nogle 

forældre synes det er for meget de er online og andre synes det er for lidt. 

Jannie: Det tager ikke samme tid at lave skoleopgaver hjemme end det 

gør i skole. Det går hurtigere hjemme, da der ikke foregår alt muligt 

andet. 

Morten: I 5.klasse havde de matematikaflevering – det kunne de måske 

også have nu – eller læs en bog. De sidder rigtigt meget og spiller på 

computeren.  

Rita: Arealet omkring skolen – skal det ikke gøres tydeligt, at området 

kun er for børn, som er tilmeldt nødpasningen? AH: Jo det skal det! 

Flemming: Hvad med idræt? AH: Det skal vi have med. 

Jannie: Hvordan er det vi gør det – i forhold til at eleverne laver 

legeaftaler feks. på kælkebakken?  

Eleverne kan selv invitere hinanden på et Meetmøde 
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Matilde: Den nye lærer i 4.klasse er fantastisk – hun er meget kreativ. 

Finder på mange ting. Mest træls, at der ikke er nogle som ser deres 

opgaver – ikke så motiverende. Er der noget man kan gøre? 

At inviterer til aktiviteter? ”Kom op til sneboldkamp” – men går det? 

Søren skriver på facebook om det. 

Morten: Måske godt at matematikløb ikke er på samme tid, så eleverne 

mødes. LD finder ud af om det er et problem. 

 

 

Pkt. 110: Åbent punkt og 

eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget 

op på et senere møde. 

 

Ad.110 

Årsberetning: Søren laver et udkast. Vi tager det på næste møde. 

 

Skolefest? AH: Den er aflyst. Men skolekomedien fastholdes. 

 

 

 

 

Næste møde er: 22 februar 2021.        

 


